



Founded in 1965
於 1965 年創校

銅鑼灣維多利亞幼稚園暨國際幼兒園

銅鑼灣維多利亞國際幼稚園

Causeway Bay Victoria Kindergarten & International Nursery

Causeway Bay Victoria International Kindergarten



Oct 2017
Version

登記表 Preliminary Record

登記編號No.: CBP-

備註：此表格只作登記之用。有學額空缺及接受申請時，我們會聯絡家長安排約見，否則不作另行通知。填妥後請把登記表郵寄或交回銅鑼灣興發街 32 號，亦可傳真至 28879680。

Remarks: This form is for record purposes only. **Provided there is a vacancy available and your application is accepted, we will contact you directly to invite you and your child to attend an interview. Otherwise, no further notification will be given.** Please return the completed form to 32 Hing Fat St, Causeway Bay, HK by post, hand or fax: 28879680. Thank you for your attention.

I. 申請人資料 Applicant's Information (請用正楷填寫 Please complete with block letters)

姓名* Name*:							
出生日期* Date of Birth*:	日 DD	月 MM	年 YY	電話* Phone No.*:		性別* Sex*:	
住址* Home Address*:							
現時就讀概況 Please provide information on the school currently attending:							
班別Class Attending	就讀學校 School Attending						
申請人曾否報讀本校? Has the applicant previously submitted applications to Victoria? *							
<input type="checkbox"/> 否 No							
<input type="checkbox"/> 是 Yes							
申請年份Year applied	報讀級別Class applied			申請校舍Campus applied			
家長資料 Parents' Information							
與申請人關係* Relation with applicant:							
姓名* Name:							
職業 Occupation:							
公司名稱 Name of Company:							
聯絡電話* Contact Phone No.:							
電郵* Email address:							

註要 Note:

必須提供標有(*)的資料，否則此登記不被接納。

The information marked with (*) is compulsory and must be provided in order for this record form to be accepted.

沒標有(*)的資料為非必要資料，家長/申請人可自行決定提供與否。

Information not marked with (*) is optional. Parent(s)/Applicant can decide whether or not to provide such information.



Founded in 1965
於 1965 年創校

銅鑼灣維多利亞幼稚園暨國際幼兒園

銅鑼灣維多利亞國際幼稚園

Causeway Bay Victoria Kindergarten & International Nursery

Causeway Bay Victoria International Kindergarten



Oct 2017
Version

II. 申請事項 Application Details

級別Class (請於適當的空格內以✓號表示選擇 Please ✓ in the appropriate box to indicate your choice)

小組班(PN)及幼兒班(K1)不設全日制

Please note that we do not offer Whole Day Class for Pre-Nursery(PN) and Nursery(K1) classes.

- 小組班Pre-Nursery Class (PN)
適合在入學年度的8月份達2歲-2歲11個月之幼兒
suitable for children who reach the age of 2 years - 2 years 11 months in August of the entrance academic year
- 幼兒班Nursery Class (K1)
適合在入學年度的9月份達2歲9個月-3歲11個月之幼兒
suitable for children who reach the age of 2 years 9 months - 3 years 11 months in August of the entrance academic year
- 低班 Lower Class (K2)
適合在入學年度的9月份達3歲9個月-4歲11個月之幼兒
suitable for children who reach the age of 3 years 9 months - 4 years 11 months in September of the entrance academic year
- 高班Upper Class (K3)
適合在入學年度的9月份達4歲9個月-5歲11個月之幼兒(不設上午班)
suitable for children who reach the age of 4 years 9 months - 5 years 11 months in September of the entrance academic year (Does not offer Morning Class)

以下各項請以數字排列出優先次序: 1=首選、2=次選、3=第三選擇

Please select and rank your preferences: 1=First Choice, 2=Second Choice, 3=Third Choice

學制Stream:

兩文三語 Trilingual

英語/普通話 English / Putonghua

活動時間Session:

上午 Morning Session

下午 Afternoon Session

全日 Whole Day

申請入學月份 Preferred Month of Commencement : _____ (月mm/年y y)

父母或親兄姊是否曾經 / 現正於本校就讀?

Has/Is the applicant's parent(s) and/or sibling(s) studied / studying at Victoria?

否 No

是 Yes

姓名Name			
與申請人關係 Relationship to applicant			
就讀年份During the Year(s)			
就讀校舍 Campus studied/studying			

個人資料收集聲明 Personal Information Collection Statement:

申請者所提供之個人資料, 只會用作處理報讀本校之有關事宜。

Personal information collected from applicants will only be used for the purposes of applications.

如不欲接收有關本校之其他課程、講座及活動推廣資訊, 請於方格內”✓”

If you prefer not to receive information about other programs, seminars and promotional activities from us, please tick here.

日期Date: _____

家長簽署Parent's Signature: _____